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“DorpsBelangen	was	dit	jaar	aangesloten	bij	Onafhankelijke
Politiek	Noord-Holland,	die	meedeed	aan	de	verkiezingen
voor	de	provinciale	Staten	van	15	maart.	
Als	lijsttrekker	heb	ik	de	afgelopen	maanden	kriskras	door	de
provincie	gereden,	waarbij	duidelijk	werd	dat	er	veel	speelt.
Natuurlijk	lopen	alle	gemeenten	aan	tegen	de	problemen
rondom	woningbouw,	maar	dat	geldt	eigenlijk	voor	heel
Nederland.	Wat	in	de	kleinere	gemeenten	ook	speelt	is	de
bereikbaarheid;	buslijnen	worden	opgeheven,	bushaltes
verdwijnen.	En	natuurlijk	de	perikelen	die	spelen	rondom	stikstof.	Ik	heb	in	de	debatten	die
daarover	gingen,	en	veel	andere	onderwerpen,	volop	meegedaan.	Als	relatief	nieuwe	partij	is
bekendheid	een	punt	waar	veel	aandacht	aan	besteed	moet	worden.	

Kandidaten	op	de	OP-NH-lijst	hebben	daar	in	hun	eigen	gemeente	hard	aan	gewerkt.	Zelf	heb
ik	daarbij	geprobeerd	op	de	landelijke	tv	te	komen,	wat	resulteerde	in	twee	(korte)	interviews	in
Goedemorgen	Nederland	met	op	een	gegeven	moment	394.000	kijkers.	Een	verhaal	in	huis-
aan-huis	bladen	in	Amsterdam	in	drie	wijken,	leverde	op	dat	het	verhaal	van	OPNH	in	170.000
huishoudens	zichtbaar	was.	

Uiteindelijk	leidde	alle	inspanning	niet	tot	een	zetel	helaas.	Wel	tot	ruim	11.000	stemmen	en	dat
vind	ik	al	heel	wat.	Binnen	OP-NH	wordt	de	komende	tijd	geëvalueerd	waar	verbeterpunten
liggen	en	waar	we	sterk	voor	de	dag	kwamen.
Ondertussen	wordt	de	blik	ook	gericht	op	30	mei,	wanneer	de	leden	van	de	Provinciale	Staten
de	senatoren	in	de	Eerste	Kamer	zullen	kiezen.	De	landelijke	Onafhankelijke	Politieke
Nederland	doet	ook	aan	mee.	Momenteel	heeft	OPNL	één	senator.	

De	lijst	van	OPNL	voor	de	Eerste	Kamer	bestaat	uit	zeven	leden.	Lijsttrekker	wordt	Auke	van
der	Goot	uit	Friesland.	Ik	zelf	sta	op	nummer	4.	Dat	vind	ik	toch	bijzonder	en	eervol.”

Jan-Jaap	de	Kloet
	

Maire:	“Er	zijn	nu	een	aantal	bijeenkomsten	geweest	en	we	zijn	tot
hartstikke	leuke	ideeën	gekomen.	Ons	plan	is	om	langs	de
waterkant	een	groenstrook	te	maken	met	boomstronkbankjes.	De
rest	van	het	terrein	wordt	dusdanig	ingericht	dat	mensen	-hopelijk-
snappen	dat	er	slechts	op	een	bepaalde	manier	geparkeerd	mag
worden.	En	we	hebben	de	wens	neergelegd	dat	er	een	grote
fietsenstalling	komt.	Door	het	inzaaien	van	de	groenstrook	en	het
planten	van	hegjes	en	bomen	hopen	we	dat	de	zanderige
modderpoelen	verdwijnen.	De	dorpscoördinatoren	zijn	ons	plan	nu
aan	het	uitwerken	en	bespreken	met	de	ambtenaren.
We	kijken	nu	met	smart	uit	naar	een	positieve	feedback,	zodat	dit	stukje	Loosdrecht	nog	voor
het	zomerse	weer	en	het	nieuwe	vaarseizoen	een	facelift	krijgt.”

DorpsBelangen	ondersteunt	van	harte	de
ondernemers	van	Wijdemeren	en
verwelkomt	nieuwkomers	dan	ook	graag
met	een	bloemetje,	om	zo	veel	succes	te
wensen.	Ria	Hennis	ging	deze
persoonlijk	brengen	bij	De	Crazy	Chef
aan	de	Frans	Halslaan	in	Nieuw-
Loosdrecht.	Zij	kreeg	een	rondleiding	en
nam	proefmateriaal	mee	naar	huis.	Alles
ging	op,	dus	tot	nu	toe	een	aanbeveling!
	

Op	dinsdag	21	maart	worden	de	commissie-agenda’s
bekend	gemaakt.	Bekijk	deze	via
wijdemeren.nl>bestuur>vergaderstukken
	

Dinsdag	28	maart	is	er	Beelvormende	sessie:
Beheerplannen	(openbaar)
Donderdag	30	maart	is	er	een	informatiesessie:
Organisatieontwikkeling	(besloten)
Dinsdag	4	april	commissie	Maatschappelijk	en	sociale
zaken
Woensdag	5	april	commissie	Ruimte	en	Economie
Donderdag	6	april	commissie	Bestuur	en	Middelen
Donderdag	13	april	is	de	raadsvergadering

	

Op	dinsdag	11	april	is	de	volgende	DorpsBelangen
ledenvergadering.	De	raadsvergadering	van
donderdag	13	april	staat	in	ieder	geval	op	de	agenda
en	we	bespreken	de	actualiteiten.	De	koffie	staat
klaar!
Bent	u	verhinderd	en	wilt	u	graag	op	een	ander
moment	met	fractie	en/of	bestuur	van	gedachten
wisselen	of	iets	bespreken,	mail	dan	naar
info@dorpsbelangen.nu
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In	deze	nieuwsbrief	van	maart	als	eerste	het	woord	aan	onze	fractievoorzitter	Jan	jaap	de	Kloet
over	de	vorige	week	gehouden	provinciale	verkiezingen,	waar	wij	als	DorpsBelangen	via
lidmaatschap	Onafhankelijk	Politiek	Noord-Holland	campagne	voor	voerden	en	met	vier	leden
op	de	kieslijst	meededen.
Verder	een	kleine	update	over	het	werken	aan	het	toekomstperspectief	voor	Wijdemeren,
onderzoek	mogelijk	AZC	in	Nederhorst,	woningbouw	Cannenburgerpark	gaat	niet	door	en
aankleden	van	de	stoffige	kale	westzijde	van	de	Porseleinhaven.	

Een	paar	woorden	van	de	lijsttrekker	OP-NH

Een	AZC	op	het	Nera-terrein	in	Nederhorst	den	Berg

De	gemeente	heeft	op	vrijdag	10	maart	bekend	gemaakt	dat	er	door	het	Centraal	Orgaan
Opvang	Asielzoekers	(COA)	wordt	onderzocht	of	het	Nera	terrein	aan	de	Radioweg	in
Nederhorst	den	Berg	geschikt	is	om	maximaal	350	asielzoekers	op	te	vangen.	Het	gebouw
werd	in	1948	gebouwd	en	in	1950	in	gebruik	genomen	als	het	meest	moderne	radio
ontvangstation	van	Europa.	Nera	haalde	tot	1974	alle	overzeese	telefoon-,	telegram-	en
telexverkeer	binnen.	De	muren	zijn	een	meter	dik	en	er	staat	een	hoge	muur	omheen	zodat	als
het	water	in	de	polder	zou	stijgen	Nera	en	zijn	functies	beschermd	zouden	zijn.	Men	vond	(of
vindt)	het	gebouw	met	z’n	solitaire	ligging	ook	iets	mysterieus	hebben.	Sinds	2005	is	het	geen
radiostation	meer	en	wordt	er	met	regelmaat	een	andere	‘geschikte’	functie	geopperd.	Zo
schreef	de	G&E	in	2010	nog	‘Nera-gebouw	als	beste	af	als	Boeddhistische	tempel’,	of	beten
architecten/projectontwikkelaars	zich	stuk	op	het	realiseren	van	woningbouw.

Het	projectteam	is	het	consultatie-	en	communicatietraject	gestart	en	voor	het	zomerreces	zal
een	definitief	besluit	genomen	worden.	Als	alles	doorgang	heeft	zal	in	de	lente	van	2024	Nera
zijn	eerste	tijdelijke	bewoners	huisvesten.
DorpsBelangen	is	van	mening	dat	mensen	opgevangen	dienen	te	worden	op	een	manier	zoals
je	zelf	ook	terecht	zou	willen	komen	in	een	noodsituatie.	Daarnaast	moet	de	locatie	(goed
beargumenteerd)	geschikt	blijken,	waaronder	te	verstaan	dat	de	nabije	voorzieningen	dit
aankunnen	en	de	impact	op	de	omgeving	beperkt	en	goed	beheersbaar	moet	zijn.

De	informatieavond	voor	omwonenden	is	op	23	maart	en	er	komt	een	inloopavond	voor	alle
geïnteresseerden	in	april.	op	de	gemeente	website	wijdemeren.nl	is	meer	informatie	te	vinden.

Voortgang	toekomstperspectief	en	financieel
herstelplan
In	de	Oude	School	van	Kortenhoef	heeft	de	gemeenteraad	in	het	bijzijn	van	de
gemeentesecretaris	en	het	college	een	eerste	‘heidag’	gehouden	waarin	een	presentatie	is
gegeven	door	het	bureau	CokxDeVoogd	die	ons	gaan	begeleiden	naar	een	helder
toekomstperspectief	voor	onze	gemeente.
Zij	hebben	de	verkiezingsprogramma’s	naast	elkaar	gelegd	ter	voorbereiding	en	hieruit
geconcludeerd	dat	de	partijen	behoorlijk	afwijken	in	hun	visie	hieromtrent.	Nadat	de
verschillende	fracties	op	deze	avond	een	korte	mondelinge	toelichting	hadden	gegeven,	is	te
concluderen	dat	het	toekomstperspectief	niet	direct	klaarligt,	maar	dat	we	dichter	bij	elkaar
zitten	dan	gedacht.	Mede	in	gezamenlijkheid	ervan	doordrongen	hoe	de	vlag	er	in	de	ogen	van
Haarlem	bijhangt.

DorpsBelangen	zal	meebewegen	indien	noodzakelijk,	maar	zolang	als	het	verantwoord	is
vasthouden	aan	de	wens	om	een	zelfstandige	gemeente	te	blijven.	En	daarbij	openstaan	voor
alle	mogelijke	(tussen)oplossingen	en	vormen	van	samenwerking.

Groenewoud/Vlek

Groenwoud/Vlek	staat	landelijk	(en	zeker	provinciaal)	bekend	als	de	verontreinigde	locatie	in
Wijdemeren.	Op	de	website	van	de	gemeente	dateert	de	laatste	nieuwsbrief	van	2015	en	op
projectgroenewoud.nl	van	2018,	maar	er	is	voorzichtig	beweging.	In	de	provincie	bij	het
themaoverleg	heeft	portefeuillehouder	Kruijt	vorige	maand	een	presentatie	gegeven	waarin	alle
voordelen	van	ontwikkeling	woningbouw,	herinrichting	van	de	omgeving,	sanering	van	de
afvalberg,	verdwijnen	van	de	verrommeling	bedrijven	aan	de	Emmaweg,	en	de	daarbij	komende
positieve	natuurontwikkeling,	werden	meegenomen.
Ook	de	andere	stakeholders	waren	daarbij	aanwezig,	waaronder	onder	andere	Afvalzorg	en
natuurorganisaties.	Na	aandringen	bij	de	wethouder	wordt	de	raad	nu	geïnformeerd	over	wat	er
door	de	aanwezige	partijen	is	gezegd.	DorpsBelangen	staat	nog	steeds	achter	de	ontwikkeling
van	dit	unieke	project	waarin	de	natuur	in	al	zijn	diversiteit	de	ruimte	krijgt	en	de	bouw	van
waterwoningen	samengaan.
Bij	aanvang	werd	gesproken	over	maximaal	70	woningen	in	diverse	prijsklassen,	een	uniek
project	in	Europa	waar	Wijdemeren	trots	op	zou	kunnen	zijn.
Wordt	vervolgd.

Geen	woningbouw	Cannenburgerpark	Ankeveen

(foto:	Noord-Hollands	dagblad)

Het	Cannenburgerpark	in	Ankeveen	wordt	met	de	komst	van	de	omgevingswet	in	januari	2024
door	de	provincie	gezien	als	een	BPL	(Bijzonder	Provinciaal	Landschap)	gebied.	Nadat	in
december	2022	de	gemeenteraad	het	plan	heeft	weten	te	redden	en	het	voor	zes	weken	ter
inzage	werd	gelegd,	zijn	er	nog	zoveel	bezwaren	kenbaar	gemaakt	door	omwonenden	dat	de
ontwikkelaar	JeeGee	Vastgoed	zelf	de	stekker	eruit	heeft	getrokken.	Omdat	hij	vreest	voor
minimaal	anderhalf	jaar	oponthoud	en	de	oplopende	bouwkosten,	meent	hij	dat	het	plan
onhaalbaar	is	geworden.	Er	wordt	nu	onderzocht	welke	andere	vormen	van	ontwikkeling	wel
levensvatbaar	wordt	geacht.
Voor	DorpsBelangen	is	dit	een	grote	teleurstelling.	Uiteraard	moet	er	een	passende	ontwikkeling
komen.	Maar	nu	ligt	het	terrein	er	al	lange	tijd	allesbehalve	fraai	bij	(zie	foto).	En	dat	zal	nu	nog
wel	even	zo	blijven.	Ook	herkennen	we	als	DorpsBelangen	niet	waar	dat	bijzondere	landschap
ter	plekke	en	in	directe	omgeving	uit	blijkt.	Treurig	dat	het	geen	grondige	opknapbeurt	krijgt	en
er	geen	32	nieuwe	woningen	zullen	komen.	Dan	hopen	wij	dus	maar	op	een	nog	beter
planvoorstel,	dat	onze	teleurstelling	achteraf	doet	wegnemen.

Tijdelijke	herinrichting	Westzijde	Porseleinhaven
Oud-Loosdrecht

(foto:	Noord-Hollands	dagblad)

Zoals	bekend	wordt	er	voorlopig	nog	niet	gebouwd	aan	de	westzijde	van	de	Porseleinhaven.	Dit
treurige	stukje	Oud-Loosdrecht	wordt	nu	gedoogd	gebruikt	om	te	parkeren.	Als	geregend	heeft
is	het	er	één	grote	modderpoel,	als	het	droog	weer	is	een	dorre	stuifzandvlakte.	Een	aantal
ondernemers	heeft	contact	ogenomen	met	de	gemeente	om	te	kijken	of	er	iets	te	maken	valt
van	dit	bouwterrein.	Na	een	eerste	informatieavond	in	Het	Lichtbaken,	waar	ongeveer	vijftig
mensen	aanwezig	waren,	is	er	een	werkgroep	opgericht.	Ons	commissielid	Maire	van	der
Meulen	heeft	zich	aangemeld	voor	deze	werkgroep	en	zet	zich	nu	samen	met	omwonenden	en
enkele	Loosdrechste	ondernemers	in	om	het	braakliggende	stuk	Porseleinhaven	wat	sjeu	te
geven.
Geen	gemakkelijke	opdracht	want	de	gemeente	heeft	scherpe	kaders	gesteld:
1.				Parkeren	wordt	hier	gedoogd,	het	terrein	mag	niet	ingericht	worden	als	parkeerterrein.
2.				Alle	opties	moeten	technisch	haalbaar	en	goed	te	beheren	zijn.
3.				Alle	opties	moeten	snel	en	vergunningvrij	realiseerbaar	én	omkeerbaar	zijn.
4.				Er	is	weinig	tot	geen	budget

Bloemetje	voor	nieuwkomer	De	Crazy	Chef

De	politieke	agenda

Ledenvergadering	11	april	20.00	uur	in	De	Drie	Dorpen

Tot	ziens	en	blijf	gezond

Volg	DorpsBelangen	ook	op	social	media

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangen.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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